
                                                              
 

KOMISIJA ZA OCENJEVANJE KAKOVOSTI ŠTUDENTSKIH DOMOV 

 

                                                                     ZAPISNIK  

                         3. redne seje komisije za ocenjevanje kakovosti Študentskih domov 

 

Sestanek je potekal v sredo 14.03.2018  od 08,3o do 09,3o ure v sejni sobi Študentskih domov  

Prisotni člani komisije: mag. Darja Kukovičič, Sonja Šantl, mag.Mojca Tancer Verboten, Smiljan 

Strmšek, Stanko Najžar, Vogrinec Monika. 

Ostali prisotni:  

 

Dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika in pregled uresničenih sklepov 2.redne seje Komisije za ocenjevanje 

kakovosti v ŠD 

2. Obravnava pripomb in dopolnil k Samoevalvacijskemu poročilu ŠD za leto 2016/2017 

3. Razno 

 

Predsednik komisije Stanko Najžar je uvodoma ugotovil sklepčnost komisije, pozdravil vse člane in 

ostale prisotne in predlagal dnevni red 3. redne seje. Nihče od prisotni članov komisije za kakovost ni 

imel dodatnih predlogov k dnevnemu redu, zato je predsednik predlagal: 

SKLEP 1: Potrdi se predlagani dnevi red 3. redne seje komisije za ocenjevanje kakovosti v ŠD. 

Sklep so soglasno potrdili vsi člani komisije. 

ad 1)  Potrditev zapisnika in pregled uresničenih sklepov 2.redne seje Komisije za ocenjevanje 

kakovosti v ŠD 

Predsednik komisije je prebral zapisnik 2.redne seje Komisije za ocenjevanje kakovosti. Na zapisnik ni 

bilo nobenih pripomb zato je predlagal: 

SKLEP 2: Komisija ugotavlja, da so vsi sklepi 2.redne seje realizirani ali v realizaciji in zato potrdi 

zapisnik 2.redne seje Komisije za ocenjevanje kakovosti.. 

Sklep so soglasno potrdili vsi člani komisije. 



                                                              
 

ad 2) Obravnava pripomb in dopolnil k Samoevalvacijskemu poročilu ŠD za leto 2016/2017 

Predsednik komisije je prisotne seznanil s pripombami k poročilu. Razvila se je krajša razprava o 

rezultatih ankete med zaposlenimi in anketo stanovalcev Študentskih domov. Rezultate ankete 

stanovalcev so že obravnavale posamezne službe. Rezultati ankete med zaposlenimi pa se bistveno ne 

razlikujejo od predhodne ankete, analiza je pokazala, da je zadovoljstvo z delom v zavodu naraslo, tudi 

mobinga anketirani niso zaznali. Predsednik komisije je prisotnim povedal, da smo prejeli od tujih 

campusov odgovor na naš vprašalnik s kazalniki o kakovosti bivanja le iz Budimpešte, Slovenski 

ponudniki študentske nastanitve pa so nam vsi posredovali podatke. Po krajši razpravi so se člani 

komisije dogovorili, da bomo s temi aktivnostmi nadaljevali tudi v prihodnje. 

Člani komisije so se dogovorili, da bo predsednik komisije predstavil Samoevalvacijsko poročilo na 

prvem Strokovnem svetu ŠD in na zboru delavcev še v tem mesecu.  

Člani komisije so se po krajši razpravi opredelili do predlaganega predloga Samoevalvacijskega poročila 

za leto 2016/2017. Predsednik komisije je predlagal: 

SKLEP 3: Komisija za ocenjevanje kakovosti ŠD sprejme predlagana dopolnila k Samoevalvacijskemu 

poročilu za leto 2016/2017. 

Sklep so soglasno potrdili vsi člani komisije. 

Po krajši razpravi o potrebi poročila po lektoriranju so se prisotni strinjali da to leto Samoevalvacijsko 

poročilo ni treba poslati v lektoriranje. Predsednik komisije je predlagal 

SKLEP 4: Komisija za ocenjevanje kakovosti najpozneje do 29.03.2018 pripravi čistopis 

Samoevalvacijskega poročila ŠD za leto 2016/2017 in ga posreduje Komisiji za ocenjevanje kakovosti 

Univerze. 

Sklep so soglasno potrdili vsi člani komisije. 

Čistopis Samoevalvacijskega poročila se istočasno objavi tudi na spletni strani Študentskih domov. 

ad 3) Razno 

Pod to točko ni bilo več nobene razprave zato je predsednik komisije zaključil sejo ob 9,30 uri. 

Maribor, 20.13.2018                                                                     zapisal: 

                                                                                                  Stanko Najžar 

 


